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„Sprowadziliśmy  złoto  Polaków  do  domu”  –  powiedział  szef
Narodowego Banku Polskiego Adam Glapiński. Dodał, że wartość
sprowadzonego złota wynosi 18 mld zł. Prezes NBP poinformował,
że kruszec będzie przechowywany w skarbcu banku centralnego.

„Zakończyliśmy procedurę sprowadzania naszego złota do kraju.
W  związku  z  tym  mogę  powiedzieć,  że  sprowadziliśmy  złoto
Polaków  do  domu.  Mamy  tyle  złota  w  rezerwach,  ile  inne
uprzemysłowione i cywilizowane kraje” – powiedział Głapiński.
Wyjaśnił także szczegóły całego procesu przenoszenia złota,
mówiąc,  że  była  to  skomplikowana  operacja,  która  wymagała
zaangażowania  kilkuset  pracowników  NBP.  Cała  tajna  akcja
odbyła  się  drogą  lotniczą  przez  lotniska  w  Poznaniu  i
Warszawie.  Zachowana  została  calkowita  dyskrecja.

Uczestnikami operacji jak mówi Głapiński byli: NBP, Policja,
Straż  Granicza,  Porty  Lotnicze,  firmy  lotniskowej  obsługi
naziemnej,  Bank  Anglii,  firma  transportująca  oraz  policja
brytyjska.  O  zwiększeniu  zasobów  polskiego  złota  NBP
informował już w lipcu. Wyjaśniono, że Polska posiada 228,6
ton  złota.  Dodano,  że  w  latach  2018-2019  zasoby  zostały
powiększone o 125,7 ton. Wówczas zapowiedziano też operację
przeniesienia kruszcu z Banku Anglii.

Co się stanie ze złotem? Jak poinformował prezes NBP kruszec
nie trafi do obrotu, będzie po prostu trwałą rezerwą. Z okazji
powrotu  złota  do  Polski  zostanie  wyemitowana  moneta
okolicznościowa właśnie w kształcie sztabki. Ma się pojawić
już w grudniu.
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